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 Protokół nr 76/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 7 listopada 2016 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o nw. 

punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego naboru na partnera do 

wspólnego przygotowania i realizacji projektu pt.„ Centrum Edukacji Technicznej – 

inteligentna specjalizacja dla potrzeb rynku pracy ” .   

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. 

Stajszczak. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 74/2016. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane 

/Ostrowite/. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – Dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

Pan Kłosowski poinformował, że odbyło się spotkanie z projektantem kanalizacji, który 

poprawił projekt. Wyjaśnił, że sieć kanalizacyjna nadal jest umiejscowiona w pasie 

drogowym, ale urządzenia zostały maksymalnie odsunięte od krawędzi jezdni tj. na skraju 

pasa drogowego. Dodał, że gmina Biskupiec została poinformowana, iż umieszczenie 

urządzeń w pasie drogowym będzie kosztowało gminę ok. 20 000 zł rocznie.  

Pan Buliński zapytał, czy umieszczenie urządzeń w pasie drogowym nie będzie kolidowało w 

przyszłości z ewentualnym poszerzeniem drogi.  

Pan Kłosowski odpowiedział, że raczej nie będzie to kolidowało w przyszłości z 

poszerzeniem drogi.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek z gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane 

/Mierzyn/. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek z gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2016.  

 

Pan Kłosowski szczegółowo omówił zmiany w planie rzeczowym robót ZDP. Dodał, że 

zmiana dotyczy głównie zakupu kosiarki ciągnikowej /planowany szacunkowy koszt zakupu 

25 000 zł/. Ponadto wykreślono z planu jeden punkt dotyczący przebudowy skrzyżowania     

ul. Podleśnej w Biskupcu, ponieważ w poprzedniej uchwale punkt ten był wpisany dwa razy. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania 

„Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. 

(Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) w km 0+012 na przepust z rur stalowych”. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że został wyznaczony przez Zarząd drugi termin realizacji 

inwestycji tj. do 17 listopada.  

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący – Katarzyna Trzaskalska 

2. Sekretarz – Joanna Robaczewska 

3. Członek komisji – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz  

5. Członek komisji – Ryszard Kłosowski. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku mieszkańców 

Nowego Grodziczna w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej Grodziczno-

Mroczenko. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek mieszkańców Nowego Grodziczna, 

stanowiący załącznik nr 5, w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej Grodziczno-
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Mroczenko. Dodał, że koszt budowy chodnika wyniósłby ok. 36 000 zł. Nadmienił, że na 

chwilę obecną nie ma w budżecie ZDP takich środków. 

Pani Wicestarosta zapytała, czy były prowadzone rozmowy z Wójtem gminy Grodziczno w 

sprawie partycypacji w kosztach realizacji powyższej inwestycji. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że Wójt gminy Grodziczno zadeklarował, iż jest skłonny 

partycypować w kosztach budowy chodnika przy drodze powiatowej 1270N Kuligi-

Zajączkowo-Rakowice. 

Pan Kiński poinformował, że gdyby zapadała decyzja odnośnie powyższej inwestycji w roku 

2017 to prosi o informację w miesiącu styczniu 2017r., żeby uwzględnić ewentualną zmianę 

w budżecie.  

Pan Buliński przypomniał, że była decyzja Zarządu, iż inwestycje wykonywane są w 

partnerstwie z gminami.  

Pani Wicestarosta stwierdziła, że budowa chodnika przy drodze powiatowej Grodziczno-

Mroczenko jest zasadna, ale do tematu można wrócić w styczniu 2017 r. 

Pan Starosta dodał, że nie wiadomo czy w roku 2017 będą środki na ten cel.  

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku gminy Grodziczno 

w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej 1270N Kuligi-Zajączkowo-

Rakowice. 

 

Pan Kłosowski stwierdził, że zasadne byłoby połączenie dwóch istniejących ciągów pieszych. 

Dodał, że z pisma wynika iż gmina deklaruje pomoc finansową w realizacji zadania w 

wysokości 15 000 zł. Ponadto dodał, że były również prowadzone rozmowy z Radą Sołecką, 

która zadeklarowała 5 000 zł na realizację inwestycji. Pan Kłosowski stwierdził, że jeżeli 

powiat posiadałby środki finansowe, to musiałby przeznaczyć na realizację zadania kolejne 

20 000 zł.  

Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Kłosowskiego. 

 

Wniosek gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 6. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z gminy Nowe 

Miasto Lubawskie  w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej Nr 1299N w 

ciągu ul. Nowomiejskiej w Jamielniku. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęło pismo z gminy Nowe Miasto Lubawskie 

stanowiące załącznik nr 7, z którego wynika iż Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie widzi 

zasadność budowy w/w chodnika i deklaruje dofinansowanie w wysokości 50% realizacji 

zadania /szacowany koszt inwestycji wynosi 45 000 zł/.  

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku                            

p. R. Kłosowskiego w sprawie zabezpieczenia środków na rok 2017 na realizację zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1323N Kacze Bagno – Sugajenko na odcinku Kacze 

Bagno – Krzemieniewo (od km 0+000 do km 4+315) – etap II przebudowa chodnika 

przez wieś Krzemieniewo”. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że ZDP realizuje inwestycję pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1323N Kacze Bagno – Sugajenko na odcinku Kacze Bagno – Krzemieniewo 

(od km 0+000 do km 4+315) – etap I przez wieś Krzemieniewo”. Wyjaśnił, że w ramach tego 

zadania wykonane zostanie wzmocnienie konstrukcji jezdni, położona zostanie nowa 

nawierzchnia drogi oraz wybudowana zostanie zatoka autobusowa. Dodał, że niezbędne 
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będzie odtworzenie nawierzchni z kostki betonowej. Dodał, że ustalono iż gmina rozbierze 

stary chodnik i wykona nowy. Dlatego też pan Kłosowski wnioskuje o ujęcie w projekcie 

budżetu na rok 2017 zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1323N Kacze Bagno – 

Sugajenko na odcinku Kacze Bagno – Krzemieniewo (od km 0+000 do km 4+315) – etap II 

przebudowa chodnika przez wieś Krzemieniewo”. Nadmienił, że szacunkowa wartość zakupu 

materiałów na realizację ww. zadania wyniesie ok. 40 000 zł.  

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. 

Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Pan Buliński poruszył kwestię dotyczącą remontu uszkodzonego pobocza w Chroślu. Zapytał, 

czy wpłynęła odpowiedz Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego odnośnie partycypacji w 

kosztach budowy chodnika przy ul.  Żwirki i Wigury.  

Pan Kłosowski odpowiedział, że pobocze w Chroślu jest naprawione.  

Pan Starosta odczytał pismo do Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego z dnia 21.01.2016 r. 

Dodał, że Burmistrz do chwili obecnej nie udzielił odpowiedzi w sprawie budowy chodnika 

przy ul. Żwirki i Wigury. 

 

Wniosek p. R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 8. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wynikami konsultacji 

oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 
 

Pan Kłosowski poinformował, że w dniu 21.10.2016 r. odbyło się otwarte spotkanie z 

organizacjami pozarządowymi, innymi podmiotami oraz z Radą Organizacji Pozarządowych. 

Podmioty te nie wniosły uwag i pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wynik konsultacji stanowi załącznik nr 9. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Pani Grzywacz zapytała czy były prowadzone rozmowy z Burmistrzem w sprawie realizacji 

deklaracji, które składał przy okazji przekazania ul. Kopernika gminie miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie. Zapytała, czy pan Burmistrz wykazuje wolę współpracy jeśli chodzi o remont 

szpitala.  

Pan Starosta odpowiedział, że odbyło się spotkanie z Burmistrzem Miasta oraz Wójtami 

gmin. Burmistrz Miasta i Wójt Gminy Kurzętnik zdecydowanie opowiedzieli się za pomocą 

dla szpitala, ale nie w kwestii remontu, a zakupu sprzętu i wyposażenia. Pozostali wójtowie 

nie wypowiedzieli się jednoznacznie w tej kwestii, przy czym nikt nie powiedział, że na 

pewno nie pomoże; na razie każdy tłumaczy się brakiem środków finansowych w budżecie. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się wynikami konsultacji 

oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że odbyły się konsultacje w terminie od 11 do 25 

października, nie wpłynęły żadne ankiety dotyczące powyższego projektu uchwały. Ponadto 
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w dniu 21.10.2016 r. odbyło się otwarte spotkanie. Uczestniczyło w nim dwóch 

przedstawicieli Rady Organizacji Pozarządowych, którzy nie wnieśli uwag i pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały. Dodała, że powyższą uchwałę należy przekazać pod obrady 

Rady Powiatu.  

 

Wynik konsultacji stanowi załącznik nr 10. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się wynikami konsultacji 

oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia sposobu 

konsultowania z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami 

projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej 

tych organizacji. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że odbyły się konsultacje w terminie od 11 do 25 

października, nie wpłynęły żadne ankiety dotyczące powyższego projektu uchwały. Ponadto 

w dniu 21.10.2016 r. odbyło się otwarte spotkanie. Uczestniczyło w nim dwóch 

przedstawicieli Rady Organizacji Pozarządowych, którzy nie wnieśli uwag i pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Wynik konsultacji stanowi załącznik nr 11. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się wynikami konsultacji 

oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia „Programu 

Współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie”.  

/ na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska Pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że program był poddany konsultacjom w terminie od 17 do 31 

października, nie wpłynęły żadne ankiety dotyczące powyższego projektu uchwały. Dodała, 

że w dniu 21.10.2016 r. odbyło się otwarte spotkanie z organizacjami pozarządowymi, innymi 

podmiotami oraz z Radą Organizacji Pozarządowych. Podmioty te nie wniosły uwag i 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Pani Sekretarz dodała, że na stronie 11 programu zostanie uzupełniony zapis o numer 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych „Programu 

Współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2017”.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

 Wynik konsultacji stanowi załącznik nr 12. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. 

Stajszczak. 
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/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Nr 2/2016 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego z dnia 18 października 

2016r. w sprawie przygotowania i uchwalenia Powiatowego programu zapobiegania 

przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 

2016 – 2026. 

/na posiedzenie wszedł pan Kazimierz Grzonkowski – Naczelnik Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego/ 

 

Pan Grzonkowski poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym zadaniem 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego jest przygotowanie 

Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli 

i porządku publicznego. Dodał, że poprzedni program nie jest już aktualny, obecnie został 

przygotowany program na lata 2016 - 2026. Wyjaśnił, że w posiedzeniach komisji uczestniczą 

również radni gminni. Nadmienił, że program nawiązuje do strategii powiatu 

nowomiejskiego. Pan Grzonkowski omówił pokrótce poszczególne bloki tematyczne.  

 

Uchwała Nr 2/2016 Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego stanowi 

załącznik nr 13. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia Powiatowego programu zapobiegania przestępczości 

oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2016 – 2026. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

/pan K. Grzonkowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza roku szkolnego 2016/2017 w Zespole 

Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 7 związany jest z długotrwałym zwolnieniem 

lekarskim nauczycielki oraz przedłożeniem orzeczenia o potrzebie kształcenia specjalnego 

ucznia Zasadniczej Szkoły Zawodowej. Dodał, że uchwała może obowiązywać od dnia 7 

listopada 2016 r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że odbyły się również konsultacje w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin aptek na terenie powiatu nowomiejskiego. Dodała, że uchwała musi być 
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jeszcze konsultowana z Okręgową Izbą Aptekarską. Dlatego też projekt uchwały zostanie 

przedstawiony na kolejnym posiedzeniu Zarządu. 

 /pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie sal lekcyjnych w budynkach Zespołu Szkół im. 

C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek pani B. Przeradzkiej-Martko, 

stanowiący załącznik nr 14, dotyczący wyrażenia zgody na użyczenie sal lekcyjnych w 

budynkach Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim Uniwersytetowi 

Trzeciego Wieku w Nowym Mieście Lubawskim, w celu prowadzenia zajęć ze słuchaczami w 

roku szkolnym 2016/2017. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 123 a w 

budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek Prywatnej Praktyki Stomatologiczno-

Ortodontycznej, stanowiący załącznik nr 15, w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu na 

kolejne 3 lata. Wyjaśniła, że umowa będzie zawarta od 01.01.2017 r. do 31.12.2019 r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani B. 

Przeradzkiej-Martko dyrektor ZS im. C.K. Norwida w sprawie zwiększenia planu 

finansowego wydatków na 2016r. 

 

Pan Kiński poinformował, że wpłynął wniosek pani B. Przeradzkiej-Martko stanowiący 

załącznik nr 16, w sprawie zwiększenia planu finansowego wydatków na 2016r. o kwotę 

57 157 zł. Wyjaśnił, że jednostka na początku roku 2016 musiała dokonać cięć budżetowych. 

Brakująca kwota obejmuje wydatki na zakup energii elektrycznej oraz na wynagrodzenia 

wraz z pochodnymi. Pan Kiński zasugerował, żeby zwiększyć plan finansowy jednostki, a 

środki przekazywać szkole pod konkretne potrzeby.  

Zarząd przychylił się do sugestii pana Kińskiego. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w 

sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 17. 



 

 

8 

 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego naboru na partnera do wspólnego 

przygotowania i realizacji projektu pt. „ Centrum Edukacji Technicznej – inteligentna 

specjalizacja dla potrzeb rynku pracy ” .   

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska - Inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych, pan Mirosław Wodara – Dyrektor ZSZ w Kurzętniku oraz pani Anna 

Faltynowska – pracownik ZSZ w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Domżalska wyjaśniła, że ogłasza się otwarty nabór na partnera do wspólnego 

przygotowania i realizacji ww. projektu. Dodała, że należy również powołać komisję 

konkursową do oceny merytorycznej ofert. Poprosiła, żeby wprowadzić zmianę do § 2 

projektu uchwały tj. przyporządkować funkcje, jakie będą pełnili poszczególni członkowie 

komisji. 

W związku z powyższym Zarząd powołał Komisję Konkursową  do oceny merytorycznej 

ofert w składzie: 

1. Katarzyna Trzaskalska – Wicestarosta Powiatu, Członek Zarządu Powiatu – 

Przewodniczący Komisji 

2. Mirosław Wodara – Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – 

Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Jolanta Domżalska – Inspektor ds. pozyskiwania funduszy zewnętrznych – Sekretarz 

Komisji 

4. Alina Banaszewska – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych – 

Członek Komisji. 

Pani Sekretarz zapytała czy ogłoszenie ma być umieszczone tylko na Biuletynie Informacji 

Publicznej czy również na stronie internetowej powiatu. 

Pani Domżalska odpowiedziała, że może być umieszczone na BIP-ie oraz na stronie 

internetowej powiatu. 

W związku z powyższym uzupełniono zapis § 1 pkt 3 uchwały, który otrzymał brzmienie:  

„Ogłoszenie o naborze podlega publikacji  w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa 

Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim oraz na stronie internetowej Powiatu 

Nowomiejskiego”. 

 

Pan Wodara wyjaśnił, że chciałby, aby zostało utworzone Centrum Edukacji Technicznej.  

Dodał, że w ramach projektu zostałaby utworzona pracownia komputerowa oraz pracownie ze 

specjalistycznym sprzętem np. tokarką sterowaną numerycznie. Nadmienił, że 28 listopada 

mija termin składania wniosków o dofinansowanie. Celem partnerstwa jest wspólne 

opracowanie, aplikowanie o dofinansowanie oraz realizacja projektu, który umożliwi 

modernizację metod i treści kształcenia w zawodach: ślusarz, operator obrabiarek 

skrawających, technik informatyk, technik cyfrowych procesów graficznych i technik 

urządzeń i systemów energetyki odnawialnej. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,           

K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

/pani J. Domżalska, pan M. Wodara oraz pani A. Faltynowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 

 



 

 

9 

 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Przewodniczący podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak                                                  


